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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„A parlagfűvel erősen szennyezett területek közül hány hektár van állami, illetve
magántulajdonban?" címmel a Házszabály 91 . § (1) és (2) bekezdése alapján kérdést
kívánok benyújtani Gráf József földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszterhez . Kérdésemre
a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

A ,Parlagfűmentes Magyarországért" Tárcaközi Bizottság a 2006 . évi tevékenységéről szóló
beszámolójában a következőket rögzíti : „A parlagfű Magyarországon a fertőzött területet
tekintve a gyomnövények között az első helyen áll, mintegy S millió hektár területen fordul
elő, és 700 ezer hektáron okoz erősfertőzést. "

Tisztelt Miniszter Úr!

A parlagfűvel erősen szennyezett területek közül hány hektár van állami, illetve
magántulajdonban?
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Írásbeli kérdés

Várom Miniszter úr válaszát!

Budapest, 2007 . július
dr. Áder János
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